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Følgende faste medlemmer møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Trine Kaasen Leder  
Agnar Jakobsen Medlem  

 
Følgende medlemmer hadde meldt forfall: 
Navn Funksjon Representerer 
   
   

 
Følgende varamedlemmer møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
   
   

 
Merknader 
Råd for funksjonshemmede og eldrerådet hadde et fellesmøte og like saker på sakskartet. 
 

Sak: Møteplan 2021: 
  
Forslag fra Jan Helge Jenssen: 
Begge rådene vil bli innkalt til et møte i forkant av første kommunestyremøte i 2021. 
  
Enstemmig vedtatt. 

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
  
Janne Kankaala Kommunedirektør 

 
 
Underskrift: 
 
Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført på de sidene vi har signert i møteboka, er 
i samsvar med det som ble vedtatt på møtet. Dokumentet er godkjent elektronisk og inneholder 
derfor ikke originalunderskrifter.  
                                      
                               
_____________________                                                             _______________________ 
Trine Kaasen        Saxe Edvardsen 
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PS 3/20 Økonomiplan 2021 - 2024 med årsbudsjett for 2021 til uttalelse 

Saksprotokoll i Råd for funksjonshemmede - 02.12.2020  
 

Behandling: 
Forslag fra Jan Helge Jenssen: 
  
Eldrerådet/funksjonshemmedesråd har følgende uttalelser knyttet opp mot årets 
budsjettforslag: 
Vi støtter sterkt forslaget om en frivillighetssentral da dette er blant annet et viktig 
virkemiddel til å gi et tilbud og aktivitet  til eldre og andre.  
  
Støtte til miljøtiltak og aktivitetsstøtte for eldre er gode og positive tiltak som påvirker 
livskvaliteten positivt.  
  
Mangel på aktivitetskontakter gjør at mange som trenger aktivitet, ikke får et tilbud som er 
tilfredsstillende. Det gjelder tilbud som å komme seg ut, handle o.l. Utfordringen blir å 
rekruttere nye aktivitetskontakter gjennom blant annet nye rekrutteringstiltak.  
Opprettelse av en frivillighetssentral kan være med å i vare ta dette tilbudet.  
  
Se på kriteriene for å få aktivitetskontakter.  
  
Som råd ønsker vi å komme med i budsjettprosessen på et tidspunkt før vedtak i f. skap. 
Kommunedirektøren setter tidspunkt. Få dette inn i økonomireglementet når rådene skal 
bli deltaker i prosessen.  
  
Forslaget fra Jan Helge Jensen ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 
Eldrerådet/funksjonshemmedesråd har følgende uttalelser knyttet opp mot årets 
budsjettforslag: 
Vi støtter sterkt forslaget om en frivillighetssentral da dette er blant annet et viktig 
virkemiddel til å gi et tilbud og aktivitet  til eldre og andre.  
  
Støtte til miljøtiltak og aktivitetsstøtte for eldre er gode og positive tiltak som påvirker 
livskvaliteten positivt.  
  



Mangel på aktivitetskontakter gjør at mange som trenger aktivitet, ikke får et tilbud som er 
tilfredsstillende. Det gjelder tilbud som å komme seg ut, handle o.l. Utfordringen blir å 
rekruttere nye aktivitetskontakter gjennom blant annet nye rekrutteringstiltak.  
Opprettelse av en frivillighetssentral kan være med å i vare ta dette tilbudet.  
  
Se på kriteriene for å få aktivitetskontakter.  
  
Som råd ønsker vi å komme med i budsjettprosessen på et tidspunkt før vedtak i f. skap. 
Kommunedirektøren setter tidspunkt. Få dette inn i økonomireglementet når rådene skal 
bli deltaker i prosessen.  

 
 
 

Kommunedirektørens innstilling 
Saken tas til orientering. 
 
 
 

PS 4/20 Områdeutvikling grøntområde bak Lukas 

Saksprotokoll i Råd for funksjonshemmede - 02.12.2020  
 

Behandling: 
Forslag fra Jan Helge Jenssen: 
Vi ber om at et prosjekt liknende dette, kan knyttes opp til planlegging/utredning av en 
frivillighetssentral.  

  
Forslaget fra Jan Helge Jensen ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 
Vi ber om at et prosjekt liknende dette, kan knyttes opp til planlegging/utredning av en 
frivillighetssentral 
 
 

Kommunedirektørens innstilling 
Saken utsettes i påvente av avklaring med prosjektet nytt helsehus.  

PS 5/20 Aktivitetsstøtte for eldre 

Saksprotokoll i Råd for funksjonshemmede - 02.12.2020  
 

Behandling: 
Forslag fra rådene: 
 



Rådene ønsker at også at handikappedes råd også får en sum til disposisjon for aktiviteter 
for denne gruppen.  

  
Forslaget fra rådene ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 
Rådene ønsker at også at handikappedes råd også får en sum til disposisjon for aktiviteter 
for denne gruppen.  

 
 
 

Kommunedirektørens innstilling 
Eldrerådet støtter formannskapets behandling  


